
Protokół nr 56/2014 

z LVI sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 8 lipca 2014 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. W sesji wzięli udział radni dzielnicy według załączonej listy obecności oraz goście – 

przedstawiciele firmy  ATIR Sp. z o.o. i mieszkańcy dzielnicy. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po stwierdzeniu obecności 19 radnych, co wobec składu Rady liczącego 

21 osób stanowi kworum wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał, 

przewodniczący otworzył sesję i przywitał zebranych. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, stanowiący załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęły wnioski o wprowadzenie do porządku obrad 

projektów uchwał, przedłożonych w terminie krótszym niż 8 dni przed sesją i spełniających 

warunek określony w § 29 ust. 2 Statutu Dzielnicy VII. Wnioski dotyczyły projektów uchwał 

według druków nr: 648, 649, 650, 651, 653, 654, 655. Radni otrzymali projekty uchwał 

pocztą elektroniczną. Przewodniczący stwierdził, że przy okazji omawiania projektu uchwały 

według druku nr 655 wyjaśni, dlaczego Zarząd nie zgłosił wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały według druku nr 653, w sprawie zwiększenia środków 

przeznaczonych na zadanie: „Dostosowanie chodnika wraz z likwidacją schodów przy 

Klasztorze ss. Norbertanek do potrzeb osób niepełnosprawnych – usuwanie barier 

architektonicznych dla osób niepełnosprawnych” (zadanie z zakresu problematyki osób 

niepełnosprawnych w ramach kompetencji decyzyjnych Dzielnic)”. 

Wnioski zostały kolejno poddane pod głosowanie. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał: 

projekt uchwały według druku nr 648 – jednomyślnie 17 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 649 – jednomyślnie 17 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 650 – jednomyślnie 18 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 651 – jednomyślnie 18 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 653 – jednomyślnie 17 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 654 – jednomyślnie 19 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 655 – jednomyślnie 19 głosów za. 

W trakcie głosowań na salę przybył kolejny radny. 

W wyniku wprowadzonych zmian ustalony został następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad, ewentualne zmiany. 

3. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 17 czerwca 2014 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 4 pkt 3 Statutu Dzielnicy - projektodawca Zarząd (druk nr 645). 

5. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 480/1, obr. 14 Krowodrza, 

położonej przy al. Zygmunta Krasińskiego w Krakowie (pismo znak: GS-



01.6840.2.65.2012 z dnia 20.06.2014) - projektodawca Komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury (druk nr 646). 

6. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Królowej Jadwigi i Lajkonika w Krakowie (pismo 

znak: AU-02-7.6730.2.936.2014.RKB z dnia 09.06.2014) - projektodawca Komisja 

Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 647). 

7. Projekt uchwały w sprawie uzupełnienia listy rankingowej zadań do realizacji w 2014 r. 

w ramach zadania powierzonego „prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” – 

projektodawca Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk 

nr 648). 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany sposobu oznakowania miejsc postojowych przy 

ul. Dunin-Wąsowicza - projektodawca Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw 

Inwestycyjnych (druk nr 649). 

9. Projekt uchwały w sprawie podziału środków przeznaczonych na zadania priorytetowe 

Dzielnicy VII na 2015 r. - projektodawca Zarząd (druk nr 650). 

10. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia i przeznaczenia środków finansowych 

w ramach zadań priorytetowych w 2015 r. na „Program współpracy Gminy Miejskiej 

Kraków z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” - 

projektodawca Zarząd (druk nr 651). 

11. Projekt uchwały w sprawie zadań priorytetowych Dzielnicy VII na 2014 r. - 

projektodawca Zarząd (druk nr 653). 

12. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia podziału środków przeznaczonych na zadania 

powierzone z zakresu budowy, modernizacji, prac remontowych osiedlowej i szkolnej 

infrastruktury sportowej i rekreacyjnej na 2015 r. - projektodawca Komisja Kultury 

Fizycznej, Sportu i Współdziałania z Organizacjami Pozarządowymi (druk nr 654). 

13. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia środków przeznaczonych na zadanie  pn. 

„Obniżanie krawężników, wykonywanie pasów medialnych przy przejściach dla pieszych 

oraz usuwanie innych barier architektonicznych dla osób niepełnosprawnych według 

wskazań dzielnicy”, realizowane w ramach zadań powierzonych z zakresu problematyki 

osób niepełnosprawnych na 2014 r. - projektodawca Grupa Radnych (druk nr 655). 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

Z uwagi na obecność na sesji przedstawicieli inwestora planującego wybudowanie budynku 

handlowo-usługowego u zbiegu ulic Królowej Jadwigi i Lajkonika, przewodniczący 

zdecydował o zmianie kolejności procedowania punktów porządku obrad i rozpoczęciu od 

procedowania projektu uchwały według druku nr 647. 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Królowej Jadwigi i Lajkonika w Krakowie (pismo znak: AU-02-

7.6730.2.936.2014.RKB z dnia 09.06.2014) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof 

Jakubowski. W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Krzysztof Kwarciak, Krzysztof 

Jakubowski, Marcin Kapusta, przedstawicielka ATIR Sp. z o.o., Andrzej Budziak, Jan 

Dziura-Bartkiewicz, Ewa Wcisło, Paweł Kowalski, Paweł Bułat, Marek Golonka. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Królowej Jadwigi i Lajkonika w Krakowie (pismo znak: AU-02-



7.6730.2.936.2014.RKB z dnia 09.06.2014) została podjęta stosunkiem głosów: 13 za, 

4 przeciw, 3 wstrzymujące się (Uchwała nr LVI/618/2014). 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z LV sesji Rady Dzielnicy 

VII odbytej w dniu 17 czerwca 2014 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 4 pkt 3 Statutu Dzielnicy zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie z § 4 pkt 3 

Statutu Dzielnicy została podjęta jednomyślnie - 20 głosami za (Uchwała nr LVI/619/2014). 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 480/1, obr. 14 Krowodrza, 

położonej przy al. Zygmunta Krasińskiego w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.65.2012 

z dnia 20.06.2014) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 480/1, obr. 14 Krowodrza, położonej 

przy al. Zygmunta Krasińskiego w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.65.2012 z dnia 

20.06.2014) została podjęta jednomyślnie - 19 głosami za (Uchwała nr LVI/620/2014). 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie uzupełnienia listy rankingowej zadań do realizacji w 2014 r. 

w ramach zadania powierzonego „prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” 

zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Andrzej Budziak, Paweł Kowalski, Filip 

Gaczorek, Łukasz Filipiak, Jan Dziura-Bartkiewicz, Szczęsny Filipiak. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie uzupełnienia listy rankingowej zadań do 

realizacji w 2014 r. w ramach zadania powierzonego „prace remontowe dróg, chodników 

i oświetlenia” pod głosowanie. Za projektem oddano 5 głosów, przeciw 10, 4 osoby 

wstrzymały się od głosu. Oznacza to, że projekt uchwały nie uzyskał w głosowaniu 

wymaganej większości, co jest równoznaczne z jego odrzuceniem.  

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany sposobu oznakowania miejsc postojowych przy ul. Dunin-

Wąsowicza zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak, który zgłosił również 

poprawkę do projektu. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Filip Gaczorek, Marcin Kapusta, Krzysztof 

Kwarciak, Jerzy Milej. 

Krzysztof Kwarciak w poprawce zaproponował wprowadzenie następujących zmian 

w projekcie: 

 w § 1 zmienia się oznaczenie typu tabliczki z T-30d na T-30g, 



 w uzasadnieniu trzecie zdanie otrzymuje brzmienie: „Ze względu na szerokość drogi 

skośne parkowanie po jednej ze stron tej ulicy nie powoduje trudności w wymijaniu się 

pojazdów.” Skreśla się ostatnie zdanie. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 19 głosami za. 

Uchwała w sprawie zmiany sposobu oznakowania miejsc postojowych przy ul. Dunin-

Wąsowicza została podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się 

(Uchwała nr LVI/621/2014). 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie podziału środków przeznaczonych na zadania priorytetowe 

Dzielnicy VII na 2015 r. zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Filip Gaczorek, Paweł 

Kajfasz, Marek Sikora, Krzysztof Jakubowski, Marzena Garzeł. Radni Krzysztof Kwarciak 

i Paweł Kajfasz zgłosili poprawki do projektu, dotyczące zmian w treści załącznika do 

uchwały. 

Poprawka Krzysztofa Kwarciaka: 

Zmniejsza się rezerwę o 5 tysięcy złotych. Pozyskane w ten sposób środki przeznacza się na 

nowe zadanie pn. KS „Nadwiślan” – modernizacja obiektu przy ul. Kościuszki (realizator 

Zarząd Infrastruktury Sportowej) 

Poprawka Pawła Kajfasza: 

W punkcie II. Oświata i Wychowanie dopisuje się podpunkt 11) zakup pomocy dydaktyczno-

wychowawczych dla Filii Przedszkola Samorządowego nr 78 (realizator Zespól Ekonomiki 

Oświaty/Przedszkole 78) – 1 000 zł. 

Zmianie ulega wysokość rezerwy zapisanej w załączniku do uchwały z kwoty 34 000 zł do 

kwoty 33 000 zł. 

Za poprawką Krzysztofa Kwarciaka oddano 4 głosy, przeciw 11, 4 osoby wstrzymały się od 

głosu, co oznacza, że została ona odrzucona. 

Poprawka Pawła Kajfasza została przyjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 

2 wstrzymujące się. 

Uchwała w sprawie podziału środków przeznaczonych na zadania priorytetowe Dzielnicy VII 

na 2015 r. została podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała 

nr LVI/622/2014). 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia i przeznaczenia środków finansowych w ramach 

zadań priorytetowych w 2015 r. na „Program współpracy Gminy Miejskiej Kraków 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Filipiak, Julia Mach, Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie przystąpienia i przeznaczenia środków finansowych w ramach zadań 

priorytetowych w 2015 r. na „Program współpracy Gminy Miejskiej Kraków z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” została podjęta stosunkiem głosów: 

19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr LVI/623/2014). 



Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie zadań priorytetowych Dzielnicy VII na 2014 r. zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Jakub Markowski, Marcin Kapusta, Szczęsny Filipiak, mieszkanka, 

Łukasz Filipiak, Jan Dziura-Bartkiewicz. Poprawki do projektu zgłosili Szczęsny Filipiak 

i Jakub Markowski. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka dotyczyła wprowadzenia następujących zmian w § 1: 

 przy zadaniu: montaż słupków uniemożliwiających parkowanie pojazdów przy al. Focha 

przed skrzyżowaniem z ul. Kasztelańską, jadąc w kierunku centrum dopisuje się: 

(realizator Zarząd Infrastruktury komunalnej i Transportu), 

 przy zadaniu: zakup pomocy dydaktyczno-wychowawczych dla Przedszkola 

Samorządowego nr 9 dopisuje się: (realizator Zespół Ekonomiki Oświaty/Przedszkole 

nr 9), 

 przy zadaniu: zakup pomocy dydaktyczno-wychowawczych dla Przedszkola 

Samorządowego nr 78 dopisuje się: (realizator Zespół Ekonomiki Oświaty/Przedszkole 

nr 78). 

Poprawka Jakuba Markowskiego dotyczyła wprowadzenia następujących zmian w § 1: 

 skreśla się zadanie: Bursa Szkolnictwa Ponadpodstawowego nr 1 – zakup krzeseł 

(realizator BSP nr 1) -  3 000 zł, 

 a w zamian dopisuje się dwa zadania: 

- zakup pomocy dydaktyczno-wychowawczych dla Przedszkola Samorządowego nr 76 –

(realizator Zespół Ekonomiki Oświaty/Przedszkole nr 76) – 1 000 zł, 

- wykonanie oznakowania ulic według nowej organizacji ruchu na os. Bielany zgodnie 

z projektem sporządzonym przez ZIKiT; strefa ograniczenia prędkości do 30 km/h (realizator 

Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu)  – 2 000 zł. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka została przyjęta jednomyślnie – 19 głosami za. 

Poprawka Jakuba Markowskiego została przyjęta stosunkiem głosów: 13 za, 0 przeciw, 

7 wstrzymujących się. 

Uchwała w sprawie zadań priorytetowych Dzielnicy VII na 2014 r. została podjęta 

jednomyślnie – 20 głosami za (Uchwała nr LVI/624/2014). 

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia podziału środków przeznaczonych na zadania 

powierzone z zakresu budowy, modernizacji, prac remontowych osiedlowej i szkolnej 

infrastruktury sportowej i rekreacyjnej na 2015 r. zreferowała w imieniu projektodawcy 

Marzena Garzeł. 

W dyskusji głos zabrali Krzysztof Kwarciak i Marzena Garzeł. 

Uchwała w sprawie przyjęcia podziału środków przeznaczonych na zadania powierzone 

z zakresu budowy, modernizacji, prac remontowych osiedlowej i szkolnej infrastruktury 

sportowej i rekreacyjnej na 2015 r. została podjęta stosunkiem głosów: 14 za, 0 przeciw, 

3 wstrzymujące się (Uchwała nr LVI/625/2014). 

Ad. 13. 

Projekt uchwały w sprawie zwiększenia środków przeznaczonych na zadanie  pn. „Obniżanie 

krawężników, wykonywanie pasów medialnych przy przejściach dla pieszych oraz usuwanie 

innych barier architektonicznych dla osób niepełnosprawnych według wskazań dzielnicy”, 



realizowane w ramach zadań powierzonych z zakresu problematyki osób niepełnosprawnych 

na 2014 r. zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie zwiększenia środków przeznaczonych na zadanie  pn. „Obniżanie 

krawężników, wykonywanie pasów medialnych przy przejściach dla pieszych oraz usuwanie 

innych barier architektonicznych dla osób niepełnosprawnych według wskazań dzielnicy”, 

realizowane w ramach zadań powierzonych z zakresu problematyki osób niepełnosprawnych 

na 2014 r. została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr LVI/626/2014). 

Ad. 14. 

Szczęsny Filipiak przedstawił następujące komunikaty: 

 poinformował, że ogółem złożono 656 wniosków w ramach budżetu obywatelskiego, 

z czego w Dzielnicy VII zgłoszono 22 wnioski ogólnomiejskie i 18 lokalnych; najwięcej 

wniosków, około 300, ma do zweryfikowania ZIKiT, co może mieć wpływ na przebieg 

współpracy z tą jednostką do końca wakacji,  

 poinformował, że w sekretariacie jest do wglądu informacja o stanie środków poniesionych 

na utrzymanie Rady i Zarządu Dzielnicy od początku 2014 r., 

 stwierdził, że został przedłużony do 15 lipca br. termin zwrotu ankiet rozdanych radnym 

przed ostatnią sesją przez przedstawiciela Fundacji Aurea Libertas, 

 stwierdził, że do listu, jaki każdy z członków rady otrzymał od p. Sławomira Ptaszkiewicza 

jest dołączona lista, na której osoby chętne mogą potwierdzić własnym podpisem 

otrzymanie przesyłki, 

 odczytał pismo Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu, w którym Rada Dzielnicy 

jest proszona o ustosunkowanie się do propozycji złożonej przez Muzeum Lotnictwa 

Polskiego, dotyczącej zamiany samolotu JAK-23, znajdującego się na o. Bielany, na 

samolot TS-11 ISKRA. 

W dyskusji dotyczącej tematu samolotu głos zabrali: Krzysztof Jakubowski, Łukasz Filipiak, 

Jakub Markowski, Szczęsny Filipiak, Marek Golonka, Julia Mach. 

Marcin Kapusta zaprosił radnych do udziału w uroczystościach związanych z 70. rocznicą 

Akcji Koppe. w dniu 12 lipca br. (informacja zostanie umieszczona na stronie internetowej). 

Ponadto przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że w dniu jutrzejszym radni otrzymają pocztą elektroniczną propozycję 

podziału na okręgi w wyborach do rady dzielnicy, stanowiącą załącznik do zarządzenia 

Prezydenta Miasta Krakowa. Stwierdził, że Rada jest proszona o zaopiniowanie tego 

dokumentu do 31 lipca br.; przedstawił również, w jaki sposób przewiduje przebieg prac 

nad przygotowaniem opinii (będzie przygotowany ogólny projekt opinii, a propozycje 

ewentualnych zmian będą wprowadzane pojedynczymi poprawkami); z uwagi na 

konieczność podjęcia opinii w sprawie okręgów oraz zajęcia stanowiska w sprawie 

samolotu na Bielanach, zaproponował zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy VII 

na dzień 29 lipca br. 

 poinformował, że decyzją komisji przetargowej powołanej celem oceny ofert na 

wykonanie modernizacji c.o. w Szkole Podstawowej nr 32, wybrana została najtańsza 

oferta, spełniająca wszystkie wymogi i warunki, 

 przypomniał o konieczności zgłaszania kandydatur osób, które w br. zostaną wyróżnione 

jako zasłużone dla Dzielnicy VII, 



 poinformował, że 13 sierpnia br. w siedzibie rady dzielnicy odbędzie się pierwszy 

z comiesięcznych dyżurów prawników z fundacji, świadczącej pomoc dla osób w trudnej 

sytuacji społecznej. 

Julia Mach zwróciła się do radnych o odebranie i rozwieszenie plakatów dotyczących 

obchodów kolejnej rocznicy pacyfikacji Woli Justowskiej. 

Ewa Wcisło poruszyła problem odnowienia mogiły osób zamordowanych podczas 

wspomnianych wypadków, znajdującej się na Cmentarzu Salwatorskim. W dyskusji na ten 

temat głos zabrali: Piotr Tumidajski, Paweł Kajfasz, Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, 

Marcin Kapusta. Przyjęto ustalenie, aby wystąpić w powyższej sprawie odpowiedniego 

wydziału Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego. 

Marek Sikora zapytał jakie są ustalenia w kwestii wykonania miejsc parkingowych przy 

cmentarzu na al. Waszyngtona. Informacji udzielił Szczęsny Filipiak. 

Jerzy Milej podziękował radnemu Pawłowi Kowalskiemu za przyczynienie się do wykonania 

remontu chodnika przy ul. Salwatorskiej ze środków z budżetu miejskiego. 

Marzena Garzeł zapytała, kto z radnych będzie mógł uczestniczyć w uroczystościach na Woli 

Justowskiej w dniu 27 lipca br. Swój udział zgłosiło kilkoro radnych, w tym: Krzysztof 

Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Krzysztof Jakubowski. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.50 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                               Przewodniczący 

        Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek           

     Szczęsny Filipiak 
 

 

 

 

 


